
За класифицирането на Фалун Дафа в 

обикновения свят 

Никоя религия никога не е била описвана като „религия“ от учителя си, 

когато я е предавал първоначално, но във всеки случай е била класифицирана 

като такава от останалата част от обществото. Така че може да приемете 

определянето ни от хората като религиозна организация и да я регистрирате 

като такава, с цел да спазвате правните норми на обществото. 

Ли Хонгджъ 

23 април 2018 г. 

 (От превод на Жълтия екип) 
 


